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Wie neemt uiteindelijk 
het besluit?  

de Raad 
 

Inhoud  Via een interactief proces met de burgers van Maastricht is deze integrale 
Visie op de Binnenstad van Maastricht ontwikkeld. Het is een perspectief hoe 
Maastricht zich de komende jaren wil en kan ontwikkelen. Aan deze visie 
wordt een uitvoeringsagenda gekoppeld. In de uitvoeringsagenda staat hoe 
de opgaven uit de Visie op de Binnenstad opgepakt worden in lopende 
trajecten, in onlangs opgestarte trajecten en in nieuwe trajecten. De inhoud 
van de Visie op de Binnenstad is daarbij leidend. 
Over de Visie op de Binnenstad en uitvoeringsagenda moet een besluit 
genomen worden. 
 

Van de raadsleden 
wordt gevraagd 

besluitvorming voor te bereiden 
 

Worden er extra 
partijen uitgenodigd 
voor de stadsronde 

N.v.t. in de voorbereiding zijn er vier stadsavonden geweest waarin alle 
betrokken partijen interactief inbreng konden leveren 

Vervolg Besluitvorming in raadsvergadering 

Bijbehorende 
documenten 

Raadsvoorstel Visie op de binnenstad 
De Visie op de Binnenstad 
Uitvoeringsagenda Visie op de Binnenstad 
Resultaten raadsconferentie 
Resultaten vragenlijst  
Resultaten vierde stadsavond 

Presidium 
 

 

Fractiewoordvoerders De heren Gorren (CDA), Peeters (PVM), Beckers (VVD), Barendse (D66), Van 
der Gugten (GroenLinks), P. Frijns (PVM), , Sondeijker (MV), Demandt (VVD), 
Steijns (SBM) en mevrouw Barning (PvdA). 
 

Genodigden n.v.t. 

Samenvatting en 
afspraken 

 
De fracties prijzen het proces waarlangs de visie op de binnenstad tot stand 
is gekomen. De brede burgerparticipatie is hier een succes gebleken. Een 
schoolvoorbeeld van hoe burgerparticipatie onder regie van de gemeente 
opgepakt kan worden.  
Zowel de PvdA als GroenLinks verzoekt een aantal onderwerpen nader te 
bespreken. Het gaat dan om parkeren, mobiliteit en evenementen. 
GroenLinks vraagt daarnaast naar een analyse ten aanzien van de leegstand 
in de stad en de mogelijkheden voor alternatief gebruik. Denk daarbij ook 
aan crimineel vastgoed. Tevens wordt gevraagd de student in de binnenstad 



serieus nemen met deze groep rekening te houden. De wethouder 
antwoordt dat het onderwerp leegstand maandag 15 juni wordt besproken 
in de bijeenkomst Maastricht LAB. 
SPM pleit voor het behoud van werkgelegenheid in de binnenstad. 
 
Wethouder Aarts meldt dat de notitie over de binnenstad er ligt in opdracht 
van de raad. Dat er inderdaad een mooie procedure gevolgd is en dat dit ook 
ten dienste is van de raad.  
 

Toezeggingen De wethouder zegt toe dat in de uitwerking de vraagstukken die 
aangedragen zijn meegenomen worden. De discussie daarover zal in de 
komende tijd gevoerd worden. 

 




